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DEBAT: Butik på ”Sandet” ved kommunegrænsen til 
Halsnæs 

Af Bo Jul Nielsen, Socialdemokraterne 

 

Gribskov Kommune har fået en henvendelse fra et udviklingsselskab, der ønsker at etablere en Rema 

1000 butik på Frederiksværksvejen, næsten på kommunegrænsen til Halsnæs. 

Henvendelsen kommer et år efter, at vi har behandlet næsten samme sag i Plan- og Miljøudvalget, hvor 

udfaldet blev, at der blev sagt klart nej til projektet. 

Min holdning dengang som nu er, at der ikke skal etableres flere dagligvarebutikker udenfor by-

midterne i Gribskov kommune, og slet ikke i et eksisterende sommerhusområde. 

Er der behov for en ny butik i området? 

Nej, der ligger allerede en butik 500 meter væk i Halsnæs Kommune og en butik i Ramløse cirka fire 

kilometer væk. Så behovet, mener jeg, er dækket. 

Strategien med butikker i Gribskov Kommune må fremadrettet være den, at vi koncentrerer og styrker 

vores eksisterende by-midter med nye butikker og kulturaktiviteter for at skabe det liv, der skal til for at 

opretholde handelslivet i byerne. 

 


